














Ordføreren besvarte på spørsmål som var fremsatt i dagens møte, samt de 
spørsmålene som ikke ble besvart på forrige kommunestyremøte. 


